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Oficjalne stanowisko Burmistrza Rafała Kukli w
sprawie Listu otwartego Radnych Miasta Gorlice

Oficjalne stanowisko Burmistrza Rafała Kukli w sprawie Listu otwartego Radnych Miasta
Gorlice, opublikowanego za pośrednictwem gorlickich mediów.

Radni Rady Miasta Gorlice:
    •    Krzysztof Wroński
    •    Tomasza Chmura
    •    Michał Diduch
    •    Ryszard Ludwin
    •    Małgorzata Miękisz-Müller
    •    Mariola Migdar
    •    Augustyn Mróz
    •    Adam Piechowicz
    •    Maria Piecuch
    •    Jan Wojnarski
    •    Krzysztof Zagórski

W związku z publikacją Listu otwartego skierowanego przez grupę Radnych do Burmistrza
Miasta  Gorlice,  za  pośrednictwem gorlickich mediów,  na wstępie  pragnę wyrazić  swoje
ubolewanie  zarówno  co  do  jego  treści  jak  i  wybranego  przez  Państwa  sposobu
komunikowania  się  z  Burmistrzem  jako  organem  wykonawczym  Miasta  Gorlice.   

Od początku mojej kadencji grupa Radnych - w mojej ocenie bezpodstawnie - zarzuca brak
kontaktu z Burmistrzem. Pragnę przypomnieć, że w ciągu każdego tygodnia odbywam szereg
osobistych  czy  nawet  telefonicznych  rozmów z  radnymi.  Jak  wielokrotnie  podkreślałem
pozostaję do Państwa dyspozycji niemal 24 godziny na dobę, czemu od początku kadencji
wielokrotnie dałem przykład, a z czego część radnych – w tym sygnatariuszy listu – bez
oporów korzystało. Niespełna dwa tygodnie przed skierowaniem przez Państwa listu odbyło
się szereg komisji Rady Miasta Gorlice oraz XXII Sesja Rady Miasta Gorlice podczas której
omawialiśmy problemy związane z bieżącym funkcjonowaniem naszego Miasta.

Ponadto - wbrew Państwa twierdzeniom - temat koncepcji zachodniego obejścia Gorlic był
szeroko omawiany na posiedzeniach Komisji Infrastruktury, przyjęciach stron, czy też na
licznych spotkaniach z mieszkańcami. Co zdumiewające znaczna część sygnatariuszy listu
uczestniczyła w tych pracach i nie widziała potrzeby zgłaszać w ich trakcie jakichkolwiek
wniosków i zastrzeżeń, co znajduje potwierdzenie w stosownych protokołach. Tym samym
nieprawdą jest, że spotkanie z mieszkańcami zorganizowane na wniosek pani Poseł Barbary
Bartuś było pierwszym, na którym szeroko omawiano koncepcję obejścia.



Z przykrością  i  troską  stwierdzam,  że  pomimo wielu  miesięcy  prac,  do  chwili  obecnej
niektórzy z Państwa radnych nie zechcieli przyswoić informacji, że stroną przygotowującą
koncepcję zachodniego obejścia Gorlic oraz jego inwestorem jest Zarząd Dróg Wojewódzkich
w Krakowie a nie Miasto Gorlice, które wyłącznie stara się udzielić pomocy w wyznaczeniu
optymalnego przebieg inwestycji. Jest to o tyle zdumiewające, że dwukrotnie w przeciągu
dwóch miesięcy - w datach 25.02.2016 roku oraz 28.04.2016 roku - podejmowaliście Państwo
uchwały  w  przedmiocie  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  ZDW w formie  dotacji
celowej. W świetle powyższego nie sposób jednoznacznie stwierdzić czy Państwa stanowisko
zawarte w liście  wynika z  braku zapoznania się  z  elementarnymi danymi związanymi z
zajmowanymi stanowiskami, czy też jest elementem świadomej manipulacji faktami, skoro
zarzucacie Państwo planowanie budowy obwodnicy w zaciszu mojego gabinetu.

Ponadto pragnę przypomnieć, że podczas obrad Rady Miasta Gorlice w dniu 23 czerwca 2016
roku  Wiceprzewodnicząca  RM  Mariola  Migdar  oraz  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i
Finansów RM Michał Diduch po raz kolejny jednoznacznie wypowiedzieli  się,  że organy
wykonawcze nie  mają  prawa zadawać pytań Radnym –  nawet  jeżeli  są  one elementem
dyskusji nad sposobem rozwiązania konkretnego zagadnienia. Jak więc w Państwa ocenie
można prowadzić merytoryczną, rzetelną oraz konstruktywną debatę bez prawa do poznania
kontrargumentów?  Nie  jest  bowiem  sztuką  czynić  zarzuty,  ukrywając  się  za  powagą
zajmowanego stanowiska lub za monitorem komputera, odwagi natomiast wymaga gotowość
do otwartej, merytorycznej obrony swojego stanowiska.

Szanowni Państwo Radni! Apeluję!

Porzućcie polityczne animozje i przestańcie posługiwać się pustymi sloganami. Miejcie w
pamięci, że zobowiązaliśmy się przede wszystkim do rzetelnego i uczciwego działania dla
dobra Gorlic i jego Mieszkańców, co wymaga niejednokrotnie zastanowienia, otwartości na
odmienne  poglądy,  a  nadto  wyważenia  interesu  wspólnego  z  interesem  własnym  lub
określonych  grup  nacisku.  Nie  oczekuję  Państwa  sympatii,  a  proszę  wyłącznie  o
merytoryczną współpracę, w celu osiągnięcia wymiernych korzyści dla całego Miasta. To
wyborcy  dokonają  recenzji,  zarówno  mojej  jak  i  Waszej  działalności.  Nie  dopuśćmy  by
kadencja  2014-2018 zapamiętana była  jako kadencja  walki  politycznej,  tym bardziej,  że
stoimy  przed  ostatnią  możliwością  pozyskania  znacznych  funduszy  zewnętrznych  na
inwestycje. By je skutecznie wykorzystać musimy merytoryczne współpracować.
To na nas spoczywa odpowiedzialność za przyszłość Gorlic!


